
Referat fra videokonferanse styremøte i Bydalen vel 8. april 2021 kl 19 
Navn: Tilstede: 

Egil Sekkelsten Ja 

Pernille Meum Ja 

Tom Øystein Jonassen Ja (referent) 

Loyd Nilsen Nei 

Maria Brevik Ja 

Tom Eirik Bartholdsen Nei 

Thorvald Munch-Møller Nei 

 

Saker: 
1. Egil Sekkelsten ønsket velkommen til digitalt styremøte. 
  
2. Kort info om TV/bredbånd-avtale. 
GET har fusjonert med Telia. Egil har snakket med Terje (GET/Telia) som var på 

styremøtet 28. november 2019. De som har meldt interesse for Bydalens kollektive 
avtale, vil bli kontaktet individuelt. 

 
3. Julen. Lillejulaftenkomiteen gjorde en utmerket jobb med å få et vakkert juletre med 

koronastille tenning lillejulaften. Håper vi samles alle denne julen. 
 
4. Skøyteisen på Wiesebanen. 
All honnør til Skøyte- og flomlyskomité for perfekte forhold og brukerne for god 

stemning. Knut Fredriksen har gått Fredrikstad kommunes obligatoriske 
slangeførerkurs. Nå er det ikke lenger anledning til å lagre slangen i kummen, så Per 
Weberg lagrer slangen hjemme (se sak under eventuelt). Smitterisiko ble på forhånd 
diskutert med kommunen, som mente at hvis smitterisikoen ble for høy, ville de 
umiddelbart strø sand på banen. 

 
5. Møte med tennisklubben 7. mars. Tom Øystein Jonassen og Petter Curteis-Hohmann 

fra velforeningen ble orientert om tennisklubbens planer av Per Knut Christiansen, 
Cathrine Gorski og Ina Tangen. Fredrikstad tennisklubb ønsker å samarbeide med 
Sarpsborg tennisklubb om hall i Torsbekkdalen (Se Fredrikstad blad 16. mars). 
Fredrikstad tennisklubb ønsker å sette opp boblehall over to av banene på 
Wiesebanen i vintersesongene. Styret vil legge fram det vi vet om tennisklubbens 
planer for Wiesebanen på velforeningens årsmøte. 

 
6. Penger fra LSU. 
Bydalen vel har fått kr 14 407 fra Cicignon lokalsamfunnsutvalg til nye oppslagstavler og 

35-årsjubileumsfeiring. 
 
7. Forslag til rammeavtale med Fredrikstad Bryggeri og Bydalen vel. 
Det foreligger utkast til avtale mellom Bydalen vel og Losjeveien 2 AS om hvor mye 

Bydalen vel skal betale for leie av lokaler til møter og lager i Fredrikstad Bryggeri. 
Styret hadde ingen innvendinger. 

 

https://www.f-b.no/samarbeid-om-ny-tennishall-i-torsbekkdalen/s/5-59-2196507?&session=0a6282e2-bd07-4dba-bd00-5a97ad1b382c&access=granted


8. Økonomi. Maria orienterer om saldo og bevegelser. 
Foreningen hadde kr 99 188 på konto ved årsskiftet. Bydalen vel fikk kr 4 246 fra Norsk 

tipping i januar (husk å sette Bydalen vel som Grasrotmottaker). 
 
9. Årsmøte og styrets sammensetning 
Det planlegges digitalt årsmøte 6. mai 2021 kl 18:30. Hele styret er på valg. Valgkomiteen 

må settes i arbeid. 
 
10. Kontingent. 
Det var 53 som betalte kontingent i 2020. Kontingent foreslås uendret (kr 200 per år). 

Påminnelse i «flyer» som deles ut før årsmøtet. 
 
11. Fest. 
Bydalen vel har fått kr 14 407 fra Cicignon lokalsamfunnsutvalg til nye oppslagstavler og 

35-årsjubileumsfeiring. 
 
12. Blomsterkasser og blomster før 1. mai? 
Styremedlemmer møtes på Gjærhuset lørdag 17. april kl 11 for å hente blomsterkasser 

og plante bestilte blomster. 
 
13. Evt. 
Skøyte- og flomlys: Komiteen trenger nye hockey-mål og trommel til transport av 

vannslange. Det sendt søknad om kr 6 500til kommunen. 
 
14. Neste styremøte: 29. april kl 19 (digitalt). 


